
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 14.12.2020 
 

Mødedato 

14.12.2020  

 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Maria Størup, Torben Steenholdt, Thomas Brandt 

Pasgaard, Palle Laursen, Jeppe J Moos, Iulien-Relu Apostu, Astrid Gaudesen, 
Fraværende  

Majbritt Skov Christensen, Hammasah Watandrost, Shadan Hamah-Ameen, Rajaa Malak, Gitte 

Bærenholdt, Safieh Eali, Dorritt Jensen Smed, Pernille Bruun Ganzel Jensen, Jeanette Irene Hansen, 

Julie Toft 

 
Dato 

21.12..2020 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 19.11.2020 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeppe Moos var ordstyrer. 

 

 

Referatet fra mødet den 19.11.2020 blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand: 

Der blev udtrykt ærgrelse over, at mødet ikke kunne afholdes fysisk. 

 

Ledelse: 

På sidste møde ytrede bestyrelsen ønske om at få oplysninger om, hvor eleverne 

fortsætter efter deres skoletid på Vejle Midtbyskole. Anne Gulbech Havde set 

nærmere på tallene, og kunne oplyse, at eleverne primært fortsætter på 

efterskole eller almindelig gymnasium. Det blev bemærket, at kun få valgte en 

håndværksmæssig uddannelse. UU gør en stor indsats for at vejlede eleverne i 

muligheden for en håndværksmæssig uddannelse. At det ikke umiddelbart ser 

ud som om, vores elever går den vej skyldes måske, at de elever tager 10. kl. 

først. 

 

De ældste elever er sendt hjem. Foreløbig gælder restriktionerne til juleferien, 

men alle forbereder sig på, at de kan blive forlænget ind i det nye år. Heldigvis 

har vi nu lidt mere erfaring i modsætning til forårets nedlukning. 

 

 

Elevrådet: 

Elevrådet på Afd. Strandgade var repræsenteret på mødet. De havde et ønske 

om at få udgangstilladelsen tilbage eller alternativt at lade nogle elever hente  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Godkendelse af 

forretningsorden for 

bestyrelsen 

 

 

5. Dialogmødet den 

23.11.2020 

 

 

 

 

6. Høring 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Revidering og 

opsamling af årshjul 

 

 

8. Forældrehenvendels

er 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

mad til de andre. Det er på et tidligere møde aftalt, at elevernes 

udgangstilladelse skal drøftes først i det nye år. Her skal inddrages de 

erfaringer, der er erhvervet i de måneder, hvor udgangstilladelsen har været 

suspenderet. 

 

 

Forretningsordenen var revideret med de ændringer, der var aftalt på mødet den 

19.11.2020. Den blev godkendt, og sekretæren lægger den på hjemmesiden. 

 

 

 

Alle bestyrelsesmedlemmer var inviteret til at deltage i det virtuelle dialogmøde 

den 23.11.2020.Det var et godt og veltilrettelagt møde. Der havde været god 

stemning hele vejen rundt. Der havde heller ikke været kritik fra de skoler, der 

nu står til at miste ressourcer. 

 

 

Der var udarbejdet udkast til høringssvar vedr. 

 Ny ressourcemodel for specialtilbud på skolerne 

 Revision af tildeling af socioøkonomiske ressourcer til skoleområdet 

 

Det blev besluttet ikke at afgive høringssvar til 

 Budgetudfordring 2021 

 

Udkastene blev gennemgået, og der blev foretaget få rettelser. Jeppe Moos 

ønskede at gennemgå materialet en ekstra gang. Det blev besluttet, at 

sekretæren renskriver og sender høringssvarene mandag den 21.12.2020 kl. 

12.00 med mindre der kommer nye rettelser. 

 

 

Forældretilfredshedsundersøgelsen sættes på dagsorden i januar Thomas Brandt 

Pasgaard og sekretæren tilretter årshjulet. 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Et håb at vi snart kan mødes fysisk. 

God jul og godt nytår 

 

 

Næste møde tirsdag den 19.1.2021 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


